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Folketingets Finansudvalg 

Folketingets Finansudvalg har d. 21. december 2023 stillet følgende spørgsmål 

nr. 13 til B100 til social- og boligministeren, som hermed besvares: 

Spørgsmål nr. 13: 

”Hvorfor valgte ministeren ikke at indkalde aftalekredsen til møde om, hvordan 

de uforbrugte midler kunne anvendes?” 

Svar: 

Aftalekredsen bag Børnene Først har været inddraget løbende og tæt under 

udarbejdelsen, fremsættelsen og behandlingen af forslaget om barnets lov i 

Folketinget. Ordførerne har blandt andet været indkaldt til møder, der konkret 

handlede om ændringsforslagene til barnets lov, hvoraf udskydelsen af 

ikrafttrædelsen til 1. januar 2024 var ét af de ændringsforslag, der blev drøftet.  

 

Derudover har der været afholdt statusmøder i aftalekredsen, hvor vi har 

drøftet status på initiativerne i den samlede aftale. Der har altså været afholdt 

en række møder, hvor barnets lov og den samlede aftale om Børnene Først 

har været på dagsordenen, herunder også beslutningen om at udskyde loven. 

Jeg mener på den baggrund, at ordførerne har haft mulighed for at rejse 

spørgsmål om uforbrugte midler som følge af udskydelsen af ikrafttrædelsen af 

barnets lov.  

 

 

Med venlig hilsen 

Pernille Rosenkrantz-Theil 

Social- og boligminister 
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